
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 14 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 5 oktober 

2011 kl 15.30 - 15.40 

   

Justerat den 12 oktober 2011 Anslaget den 13 oktober 2011 

   

   

   

Sten Nordin Ann-Katrin Åslund Karin Wanngård 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (M) 

1:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (FP) 

2:e vice ordförande Karin Wanngård (S) 

  

Ledamöter Helena Bonnier (M) 

Tina Ghasemi (M) 

Marie Ljungberg Schött (M) 

Berthold Gustavsson (M)  

Roger Mogert (S) 

Emilia Hagberg (MP) 

Stefan Nilsson (MP) 

Ann-Margarethe Livh (V) 

  

Tjänstgörande ersättare Bo Arkelsten för Jonas Nilsson (båda M) 

Karin Ehlin Kolk för Tomas Rudin (båda S) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Anna König Jerlmyr (M) 

Björn Ljung (FP) 

Helen Törnqvist (C) 

Ewa Samuelsson (KD) 

Karin Rågsjö (V) 

  

Föredragande borgarråd Ulla Hamilton (M) 

Regina Kevius (M) 

Lotta Edholm (FP) 

Joakim Larsson (M) 

Madeleine Sjöstedt (FP) 

 

Dessutom var kommunfullmäktiges förste vice ordförande Eva-Louise 

Erlandsson Slorach (S) och andre vice ordförande Ulf Fridebäck (FP), t f stads-

direktör Staffan Ingvarsson, bitr borgarrådssekreterare Martin Edgélius samt 

kanslichef Martin Nilsson närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) och andre vice ordföranden 

Karin Wanngård (S) utsågs att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (M) 

justera dagens protokoll. Justering äger rum onsdagen den 12 oktober 2011. 

 

 

§ 2  

Fyllnadsval som ersättare i kommunstyrelsens ekonomiutskott 

Val-PM 2011:8 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda fyllnadsvalet som ersättare 

(M) i kommunstyrelsens ekonomiutskott.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att 

åter bordlägga fyllnadsval som ersättare (M) i kommunstyrelsens ekonomi-

utskott.  

 

 

§ 3  

Fyllnadsval av representant i politisk styrgrupp för ytterstadsutvecklingen 

år 2011-2014 

Dnr 022-1144/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade det tidigare bordlagda fyllnadsvalet av represen-

tant (MP) i politisk styrgrupp för ytterstadsutvecklingen år 2011 - 2014.  

 

Borgarrådet Larsson (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:98. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att  

åter bordlägga fyllnadsval som representant (MP) i politisk styrgrupp för 

ytterstadsutvecklingen år 2011-2014. 

 

 

§ 4  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

9/9 - 15/9 2011 anmäldes (bilaga 14:1).  
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§ 5  

Försäljning av jord- och skogsegendomen Snäckstavik i Botkyrka kommun 

till skogsbolaget Snäckstavik AB 

Förslag från exploteringsnämnden  

Dnr 302-1388/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från exploateringsnämnden om försälj-

ning av jord- och skogsegendomen Snäckstavik i Botkyrka kommun till skogs-

bolaget Snäckstavik AB.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:138. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2011:138. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:138. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Köpeavtal mellan Stockholms stad och Skogsbolaget Snäckstavik AB 

om överlåtelse av fastigheterna Berga 1:1, Berga 3:1, Klippsta 4:1, 

Sibble 2:5 och Snäckstavik 3:94 till ett sammanlagt belopp om 250,0 

miljoner kronor godkänns, bilaga 2 till utlåtandet.  

2. Exploateringsnämnden medges rätt att vidta de åtgärder som erfordras 

för genomförandet av försäljningen. 

3. Exploateringsnämnden uppmanas att i övrigt beakta vad som framgår av 

utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande. 
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§ 6  

Nedgrävning av Essingeleden 

Motion 2010:43 

Dnr 314-2808/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Jari Visshed (S) i vilken han 

föreslår att staden utreder möjligheten att gräva ned och överdäcka Esssinge-

leden.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:146. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:146. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:146. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:43) av Jari Visshed (S) om ”Nedgrävning av Essingeleden” 

anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2011:146. 
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§ 7  

Hantering av personal som brutit mot stadens reglementen och lagar 

Skrivelse från Tomas Rudin (S) 

Dnr 219-863/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Tomas Rudin (S) i vilken han 

yrkar att Stockholms stad ska ha som policy att alltid polisanmäla misstänkta 

brott som begås av anställda i verksamheten eller anställda hos entreprenörer 

eller liknande.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:133. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Tomas Rudin (S) om ”Hantering av personal som brutit mot 

stadens reglementen och lagar” anses besvarad med vad som sägs i prome-

morian. 

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2011:133.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i promemoria 2011:133. 

 

 

§ 8  

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 14 mars 2011, § 20, 

om reviderade föreskrifter i renhållningsordningen för Stockholms 

kommun 

Yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm, mål nr 7758-11 

Dnr 303-2695/2010 

Skrivelse 73 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm av 

laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 14 mars 2011, § 20, om 

reviderade föreskrifter i renhållningsordningen för Stockholms kommun. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:134. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Till Förvaltningsrätten i Stockholm överlämnas yttrande i mål nr 7758-11 

enligt stadsledningskontorets förslag, bilaga 1 till promemorian. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 9  

Främjande av ökad källsortering för hemtjänstmottagare 

Motion 2010:23 

Dnr 327-1946/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Margareta Johansson och Ann-

Margarethe Livh (båda V) i vilken de föreslår att hemtjänsten i Stockholm 

utöver ordinarie omsorgsuppdrag även bistår brukarna med källsortering. 

 

Borgarrådet Larsson (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:144. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:144. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:144. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:23) av Margareta Johansson och Ann-Margarethe Livh (båda 

V) om ”Främjande av ökad källsortering för hemtjänstmottagare” anses 

besvarad med hänvisning till vad som sagts i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande. 
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Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2011:144. 

 

 

§ 10  

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 21 juni 2010, § 19, 

att godkänna revidering av riktlinjer för handläggning av ärenden enligt 

SoL och LSS inom äldreomsorgen 

Anmälan av yttrande till Förvaltningsrätten i Stockholm, mål nr 34813-10 

Dnr 327-390/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en anmälan av yttrande till Förvaltningsrätten i 

Stockholm om laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 21 juni 

2010, § 19, att godkänna revidering av riktlinjer för handläggning av ärenden 

enligt SoL och LSS inom äldreomsorgen. 

 

Borgarrådet Larsson (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:135. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande. 

Anmälan av yttrande i mål om laglighetsprövning som stadsjuristen med 

stöd av delegation ingett till Förvaltningsrätten i Stockholm i mål nr  

34813-10 godkänns. 

 

 

§ 11  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

16/9 - 22/9 2011 anmäldes (bilaga 14:2).  

 

 

§ 12  

Reviderat genomförandebeslut för exploatering inom Annedal i Mariehäll 

Förslag från exploateringsnämnden 

Dnr 302-1435/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från exploateringsnämnden av revi-

derat genomförandebeslut för exploatering inom Annedal i Mariehäll.  
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Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:139. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Reviderat genomförandebeslut, avseende exploatering inom Annedal i 

Mariehäll omfattande en ökning av projektets nettoutgift med 152 mil-

joner kronor, godkänns.  

2. Utgifter till följd av reviderat genomförandebeslut finansieras inom 

exploateringsnämndens investeringsbudget. 

 

 

§ 13  

Större ekonomisk trygghet för förtroendevalda - Rätt till ersättning vid 

arbetslöshet (SOU 2011:54) 

Remiss från Arbetsmarknadsdepartementet 

Dnr 010-1483/2011 

Skrivelse 74 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Arbetsmarknadsdepartementet av 

betänkandet Större ekonomisk trygghet för förtroendevalda - Rätt till ersättning 

vid arbetslöshet. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:136. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i promemoria 2011:136. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Större ekonomisk trygghet för förtroendevalda – Rätt 

till ersättning vid arbetslöshet” (SOU 2011:54) hänvisas till vad som sagts i 

promemorian. 

 

Reservation 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 14  

Bullerdämpande åtgärder längs med Nynäsvägen genom Gamla Enskede 

Genomförandebeslut 

Dnr 314-1775/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett genomförandebeslut om bullerdämpande åt-

gärder längs med Nynäsvägen genom Gamla Enskede.  

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:143. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Trafik- och renhållningsnämnden medges genomföra bullerdämpande 

åtgärder längs med Nynäsvägen, omfattande investeringsutgifter om 150 

mnkr. Utgifter för år 2011 får inrymmas i trafik- och renhållnings-

nämndens investeringsbudget. 

2. Investeringsutgifter för 2012 får hanteras i samband med ärendet 

”Avstämning av mål och budget för 2012”. Utgifter för kommande år 

samt drift-, underhålls- och kapitalkostnader får beaktas i samband med 

budget för 2013. 

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande 2011:143. 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i utlåtande 2011:143. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i utlåtande 2011:143. 

 

 

§ 15  

Komplettering av kollektivtrafiklagen (Ds 2011:19) 

Remiss från Näringsdepartementet 

Dnr 001-1544/2011 

Skrivelse 75 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Näringsdepartementet av departe-

mentspromemorian Komplettering av kollektivtrafiklagen. 
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Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:137.  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande. 

Som svar på remissen ”Komplettering av kollektivtrafiklagen” (Ds 2011:19) 

hänvisas till stadens promemoria.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2011:137. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 16  

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 13 december 2010, § 

27, att anta detaljplan för del av kvarteret Magneten m.m. i stadsdelen 

Ulvsunda Industriområde (depå till tvärbanan), Dp 2008-17117-54 

Yttrande till regeringen, mål nr M2011/1615/Ma/9 

Dnr 311-2579/2010 

Skrivelse 76 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett yttrande till regeringen av laglighetsprövning 

av kommunfullmäktiges beslut den 13 december 2010, § 27, att anta detaljplan 

för del av kvarteret Magneten m.m. i stadsdelen Ulvsunda Industriområde (depå 

till tvärbanan).  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:138. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar till regeringen hänvisas till vad som sagts i promemorian. 
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Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i promemoria 2011:138. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 17  

Miljömålsberedningens betänkande Etappmål i miljömålssystemet (SOU 

2011:34) samt Naturvårdsverkets rapport Miljömålen på ny grund (rapport 

6420) 

Remiss från Miljödepartementet 

Dnr 001-1233/2011 

Skrivelse 77 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Miljödepartementet av betänkandet 

Etappmål i miljömålssystemet samt Naturvårdsverkets rapport Miljömålen på ny 

grund. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:139. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation som redovisas i 

promemoria 2011:139. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen Miljömålsberedningens betänkande ”Etappmål i 

miljömålssystemet” (SOU 2011:34) samt Naturvårdsverkets rapport 

”Miljömålen på ny grund” (rapport 6420) hänvisas till promemorian. 

 

Reservation 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  
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Särskilda uttalanden  

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2011:139. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till Vänsterpartiets särskilda uttalande som 

redovisas i promemoria 2011:139. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 18  

Tydligare och enklare fördelning av tillsynsansvar över förorenade 

områden 

Remiss från Miljödepartementet 

Dnr 001-1236/2011 

Skrivelse 78 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Miljödepartementet av Tydligare 

och enklare fördelning av tillsynsansvar över förorenade områden. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:140. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. Som svar på remissen ”Tydligare och enklare fördelning av tillsynsansvar 

över förorenade områden” hänvisas till promemorian. 

2. Utredningens förslag på ny fördelning av tillsynsansvar över förorenade 

områden efter den framtagna riskbaserade branschlistan avstyrks. 

3. Genomförandet av föreslagen ändring i 28 § förordning (1998:899) om 

miljöfarlig verksamhet och hälsoskydd tillstyrks. 

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Sociademokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i 

promemoria 2011:140. 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i promemoria 2011:140. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  
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§ 19  

Naturvårdsverkets vägledning om inventering, undersökning och 

riskklassning av nedlagda deponier 

Remiss från Naturvårdsverket 

Dnr 303-1300/2011 

Skrivelse 79 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Naturvårdsverket av Naturvårds-

verkets vägledning om inventering, undersökning och riskklassning av nedlagda 

deponier.  

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:141. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Naturvårdsverkets vägledning om inventering, 

undersökning och riskklassning av nedlagda deponier” hänvisas till prome-

morian. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart. 

 

 

§ 20  

Bättre insatser vid missbruk och beroende (SOU 2011:35) 

Remiss från Socialdepartementet 

Dnr 001-1321/2011 

Skrivelse 80 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av betänkan-

det Bättre insatser vid missbruk och beroende.  

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:142. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som 

redovisas i promemoria 2011:142. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Bättre insatser vid missbruk och beroende” (SOU 

2011:35) hänvisas till vad som sagts i promemorian. 

 

Reservation 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2011:142. 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i promemoria 2011:142. 

 

 

§ 21  

AB Svenska Bostäders förvärv och överlåtelser av bostadsfastigheter i 

Hammarby Sjöstad, Kärrtorp och Bredäng 

Dnr 300-1744/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om AB Svenska Bostäders förvärv och 

överlåtelser av bostadsfastigheter i Hammarby Sjöstad, Kärrtorp och Bredäng. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:140. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:140. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation som redovisas i 

utlåtande 2011:140. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:140. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. AB Svenska Bostäders förvärv av tomträttsfastigheterna Redaren 2 och 3 

i Hammarby Sjöstad från Primula Byggnads AB (org.nr. 556375-5767), 

baserat på ett fastighetsvärde om 352 mnkr och på övriga villkor som 

anges i utlåtandet, godkänns.  

2. AB Svenska Bostäders överlåtelse av tomträttsfastigheterna Understen 1 

och Viksten 2 i Kärrtorp samt Amarantern 1-3, Neptunieordern 1 samt 

Par Bricole 1 och 2 i Bredäng till Primula Byggnads AB (org.nr. 556375-

5767), baserat på ett fastighetsvärde om 613 mnkr och på övriga villkor 

som anges i utlåtandet, godkänns.  

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge AB Svenska Bostäder i upp-

drag att genomföra köpet och försäljningen samt teckna erforderliga 

avtal. 

4. AB Svenska Bostäders budgetjustering för investeringsutgifter om  

352 mnkr godkänns. 

5. Finansiering sker genom nyupplåning från staden till gällande villkor. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

borgarrådet Wanngårds yrkande. 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 22  

Förvärv av fastighetsbolag med tomträtten Kylfacket 4 i Slakthusområdet 

Dnr 300-1745/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förvärv av fastighetsbolag med 

tomträtten Kylfacket 4 i Slakthusområdet.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:141. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga aktier i Kylfacket 

Förvaltning AB (org.nr 556566-6111), baserat på ett underliggande 

fastighetsvärde om 33,4 mnkr och på övriga villkor som anges i 

utlåtandet, godkänns.  
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2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik Markutveckling AB i 

uppdrag att genomföra köpet samt teckna erforderliga avtal. 

3. S:t Erik Markutveckling AB:s budgetjustering för investeringsutgifter om 

33,4 mnkr godkänns. 

4. Finansiering sker genom nyupplåning från staden till gällande villkor. 

5.  Ny bolagsordning för Kylfacket Förvaltning AB, bilaga 2 till utlåtandet, 

godkänns 

6. Ny styrelse för Kylfacket Förvaltning AB (org.nr 556566-6111) utses för 

resterande del av mandatperioden enligt följande 

till ledamöter: Per Blomstrand, Roland Strömgren och Inger Johansson 

Kjaerboe 

till suppleant: Hans Pettersson. 

7. Lekmannarevisor och suppleant för denne i Kylfacket Förvaltning AB 

utses för resterande del av mandatperioden enligt följande 

till lekmannarevisor: Siv Rodin 

till lekmannarevisorssuppleant: Barbro Ernemo 

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i utlåtande 2011:141. 

 

 

§ 23  

Förvärv av fastighetsbolag med tomträtterna Kylfacket 1 och Kylrummet 1 

i Slakthusområdet 

Dnr 022-1787/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förvärv av fastighetsbolag med 

tomträtterna Kylfacket 1 och Kylrummet 1 i Slakthusområdet.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:142. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga aktier i Goldcup 6944 

AB, under namnändring till Fastighets AB Kylfacket/Kylrummet (org.nr 

556862-8142), baserat på ett underliggande fastighetsvärde om 279 mnkr 

och på övriga villkor som anges i utlåtandet godkänns.  

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik Markutveckling AB i 

uppdrag att genomföra köpet samt teckna erforderliga avtal. 

3. S:t Erik Markutveckling AB:s budgetjustering för investeringsutgifter om 

279 mnkr godkänns. 

4. Finansiering sker genom nyupplåning från staden till gällande villkor.  
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5. Ny bolagsordning för Goldcup 6944 AB, under namnändring till 

Fastighets AB Kylfacket/Kylrummet (org.nr 556862-8142), bilaga 2 till 

utlåtandet, godkänns. 

6. Ny styrelse för Goldcup 6944 AB, under namnändring till Fastighets AB 

Kylfacket/Kylrummet, (org.nr 556862-8142) utses för resterande del av 

mandatperioden enligt följande 

till ledamöter: Per Blomstrand, Roland Strömgren och Inger Johansson 

Kjaerboe 

till suppleant: Hans Pettersson 

7. Lekmannarevisor och suppleant för denne i Goldcup 6944 AB, under 

namnändring till Fastighets AB Kylfacket/Kylrummet, utses för 

resterande del av mandatperioden enligt följande 

till lekmannarevisor: Siv Rodin 

till lekmannarevisorssuppleant: Barbro Ernemo 

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande som redovisas i utlåtande 2011:142. 

 

 

§ 24  

Ny instansanordning för VA-målen (SOU 2011:53) 

Remiss från Socialdepartementet 

Dnr 001-1424/2011 

Skrivelse 81 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Socialdepartementet av betänkan-

det Ny instansanordning för VA-målen. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:143. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen av betänkandet Ny instansordning för VA-målen 

(SOU 2011:53) hänvisas till promemorian. 
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Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Wanngård och Mogert samt Karin Ehlin Kolk (alla S) hänvisade till 

Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2011:143. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

  

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  

 

 

§ 25  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2011:15 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2011:15 om avsägelser och fyllnadsval. 

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 26  

Inbjudan att delta i Eco Districts Summit den 26 - 28 oktober 2011 i 

Portland, USA 

Dnr 005-803/2011 

 

På förslag av ordföranden beslutade kommunstyrelsen att staden tackar ja till 

inbjudan att delta i ECO Districts Summit den 26 - 28 oktober 2011 i Portland, 

USA och att staden representeras av stadsmiljöborgarrådet Per Ankersjö (C), 

Mikael Magnusson (S), ledamot i miljö- och hälsoskyddsnämnden, Gunnar 

Söderholm, miljöförvaltningens chef, Lukas Forslund, borgarrådssekreterare,  

t f enhetschef Annika Raab samt Cecilia Fränkel, stadsledningskontoret. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


